
Protokoll styrelsemöte krokeks IF 9/4-2018 

1. Ordförande öppnar mötet. 

2. Genomgång av föregåendemötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

3. Margareta redogör från möte med Kjell Storm angående utvecklingsplan via 

idrottslyftet. Styrelsen beslutar att föreningens lag ges föruutsättningar för 

gemensamma och integrerande träningar. 

Handlingsplan för föreningen gällande idrottslyft är  påbörjad av Margareta. 

4. Styrelsen beslutar att gå med i SVFFs projekt ”Diplomerad Förening”. Huvud 

arbetsgruppen består av Margareta, Rickard, Cajsa och Stefan. 

5. -Djurparken tackar för väl genomförd städdag och var supernöjda med resultatet. 

Bra uppslutning av medlemmar från föreningen. 

 -Kif bilen är besiktigad och klar för ett år till, eventuellt behövs två stycken däck 

bytas. 

-Domarutbildning pågår. 

-Ledare till fotbollsskolan är klara, 4 tjejer och 4 killar. Björn Fång och Johan 

Svanström är huvudansvariga. 

-Krita är beställd och levererad. 

-Container är beställd till Sandviken och kommer på plats lite längre fram i vår. 

-Kansliet väntar in  blanketter från några av lagen för godkännande av publicering av 

fotografier. 

6. P-08 Följer representationslaget in på planen i samband med cupmatchen mot Sylvia 

IF. Inför match läggs ut på hemsidan, Kiosk är ordnat, styrelsen hjälper till med 

praktiska bestyr, Cajsa lägger ut på ”allmän info Kolmården” angående parkering i 

och kring Uttersbergs skolan. 

7. Cajsa redovisar resultat/balans rapport för styrelsen. Sista datum för medlemsavgift 

är 30/4. Sponsor intäkter för året är på väg in 

8. -71 lag är anmälda till Kolmården cup och 2 avhopp till dagsdatum. Anmälan är nu 

stängd 

-”Respekt i fotboll” är nu genomförd i föreningen med Kent Hellström, dålig 

uppslutning från föreningens ledare.  

-SUP utbildningar pågår i föreningen. 

-P06 har ingen ledare som gått Diplom C utbildningen. 

-4 stycken av föreningens ledare har genomfört Diplom B utbildningen. 

-Målvakt C kommer att genomföras på plats på Kullevi. 

9. -Nät till uttersbergsplanen är beställt och kommer att monteras(sidan mot ån). 

-Styrelsen ger Esko i uppdrag att kolla vertikalskärare på blocket. 

-Vägen till baksidan av Kullevi(mot omklädningsrummen) är under utredning 

gällande körtillstånd. 

-Stora gräsklipparen är renoverad. 

10. -Anmälan gällande städdagen inför cupen kommer att genomföras lika som anmälan 

till städdag djurparken. 

-Kif dagen genomförs 14/9. Påminnelse kommer att skickas till alla ledare för 

planering av matcher på hemmaplan. 

-Styrelsen beslutar att köpa in dator att användas av föreningens kassör. 

-Fråga om hedersmedlem har kommit till föreningen, Margareta återkopplar till 

styrelsen efter utredning av frågan. 



-Margareta utarbetar en plan gällande redovisning från belastningsregistret från 

ledare till styrelsen. 

11. Jimmy efterfrågar kioskschema och domarschema, styrelsen ber Yvonne återkoppla 

till föreningens ledare. 

12. Nästa styrelsemöte: 6/5 klockan 18.15 

13. Mötet avslutas. 

 

Sekreterare. Stefan Dahlberg 

 

Närvarande: Margareta Swartz, Cajsa Karlström, Jimmy Fransèn, Rickard Ljundahl, 

Stefan Dahlberg, Tommy Olovsson, Marco Alkin, Niklas Bodèn, Magnus Dahlin  


